
El PDeCAT d'Olot demana consens a la CUP abans d'entrar

als plens

La sessi� va tornar a aprovar una moci� destinada a multar els bancs que

tenen habitatges buits

El regidor Josep Berga (PDeCAT [http://www.diaridegirona.cat/tags/pdecat.html]-DC) va mantenir una reuni� amb

Mireia Tresserras (CUP) per tal de consensuar els temes abans de por tar-los a l'aprovaci� del ple.

Tresserras ho va explicar en el torn ober t de paraules del darrer ple. Va assenyalar: ÇTot el que se'ns diu a la junta

de por taveus ho por tem al pleÈ. Tamb� va exposar: ÇAra, que es troben una mica en minoria intenten saber una

mica de la l�nia de vot dels grups de l'oposici�.

Tresserras va explicar que la CUP [http://www.diaridegirona.cat/tags/cup.html] havia tractat l'ofer ta en una de les

seves assemblees i la varen trobar interessant.

De tota manera, va considerar que la manera, en la qual, segons el seu criteri, ha treballat l'equip de govern de

PDeCAT-DC f ins ara fa impossible arribar als plens amb els temes consensuats. Tresserras va demanar

informaci� i temps per estudiar i compar tir els temes. Va concloure: ÇSi no �s aix�, continuarem com hem fet f ins

araÈ.

Josep Berga va respondre que si haguessin pogut parlar-ne una setmana abans, l'oposici� no hauria tombat el

tr�mit de la dissoluci� del Consorci del Mas Bosser (ara actiu).

El canvi de minories, ara del PDeCAT governa amb 9 i els altres (tots d'esquerres) s�n 11 es va notar en

l'aprovaci� d'una moci� favorable a multar els bancs amb pisos buits. La moci� ja havia estat aprovada abans,

per� es van trobar que els bancs presenten recursos i els guanyen. En tot cas, Tresserras va valorar l'aprovaci�

com un canvi d'actitud.
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